

Title (en)
Shelving system.

Title (de)
Regalartige Vorrichtung.

Title (fr)
Dispositif de type rayonnage.

Publication
EP 0213236 A2 19870311 (DE)

Application
EP 85112338 A 19850928

Priority
DE 8526442 U 19850828

Abstract (en)
In a shelving system, which has a bottom portion (1) and two parallel vertical hollow posts (5) with two rows of window slots (8), support arms (10) are fastened detachably to the hollow posts (5) via a clasp (9) in each case. Each clasp (9) has four suspension projections (13) which are arranged in two rows above one another. The clasps (9) are of U-shaped construction and receive a plug-in portion (17) of a support arm (10) which may be constructed as a round bar. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer regalartigen Vorrichtung, die einen Bodenabschnitt (1) und zwei parallel zueinander verlaufende senkrechte Hohlpfosten (5) mit zwei Reihen von Fensterschlitten (8) hat, sind Tragarme (10) über jeweils eine Spange (9) an den Hohlpfosten (5) lösbar befestigt. Jede Spange (9) hat vier Einhängenasen (13), welche in zwei Reihen übereinander angeordnet sind. Die Spangen (9) sind U-förmig ausgebildet und nehmen einen Steckabschnitt (17) eines Tragarms (10) auf, der als Rundstab ausgebildet sein kann.

IPC 1-7
A47B 57/42; A47F 5/13

IPC 8 full level
A47B 57/42 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 57/42 (2013.01)

Cited by
GB2293307A; GB2313293A; GB2313293B; US7104411B2; WO03065848A1; WO03034867A3

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 8526442 U1 19860227; EP 0213236 A2 19870311; EP 0213236 A3 19870909

DOCDB simple family (application)
DE 8526442 U 19850928; EP 85112338 A 19850928